

EU-Declaration of Conformity EU-Konformitätserklärung

Manufacturer: <i>Hersteller</i>	Stäubli Electrical Connectors Essen GmbH
Adresse: <i>Anschrift</i>	Westendstraße 10 45143 Essen, Germany
Product description: <i>Produktbezeichnung</i>	XDK-1033
Article No: <i>Artikelnummer</i>	66.9575-*

The product described above in the form as delivered is in conformity with the provisions of the following European Directives:

Das bezeichnete Produkt stimmt in der von uns in Verkehr gebrachten Ausführung mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:

- | | |
|------------------------------|---|
| 2011/65/EU
(RoHS) | Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of hazardous substances in electrical and electronic equipment
<i>Richtlinie des europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten</i> |
| 2014/35/EU
(LVD) | Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits
<i>Richtlinie zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt</i> |

Evidence of conformity to the Directives is assured through the application of the following standards:

Die Konformität mit den Richtlinien wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender harmonisierter Normen:

**EN IEC63000:2018
EN 61010-031:2015**

Place/Date of issue Essen, [08 August 2023]

i.v. T. Kluttig

Thomas Kluttig
Head of Engineering
Stäubli Electrical Connectors Essen GmbH

This declaration certifies the conformity to the specified directives but does not imply any warranty for properties. The safety documentation accompanying the product shall be considered in detail.

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten.